

Ref: LT14/040/BO-HA
Date : 1 May 2014

LT14/040/BO-HA: مرجع
التاريخ: 1 مايو 2014

Mr. Hassan Abdulrahman Alserkal
Executive Vice President
(Chief Operations Officer (COO
Head of Operation Division
Dubai Financial Market
Dubai, UAE

حسن عبدالرحمن السركال
المحترم،
نائب رئيس تنفيذي
رئيس تنفيذي العمليات - رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

تحية طيبة وبعد ،،

Subject : adding new item to the Extraordinary General Meeting of Union Properties PJSC

الموضوع : إضافة بند جديد لبندو اجتماع الجمعية العمومية غير العادية لشركة الإتحاد العقارية ش.م.ع

With reference to the above subject , kindly be informed that 10% of Union Properties shareholders requested to add new item to the agenda of the Extraordinary general meeting of Union Properties PJSC which shall be held on 05/05/2014 which states :

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، يرجى الإحاطة بأنه تقدم مساهمون يمثلون ما نسبته 10% من رأس مال الشركة لإضافة بند جديد لبندو اجتماع الجمعية العمومية غير العادية والتي ستعقد بتاريخ 5 مايو 2014 وينص على:

- **Amending of Non UAE ownership in Union Properties share to 25%**

- **تعديل نسبة تملك غير المواطنين في أسهم شركة الإتحاد العقارية ش.م.ع إلى 25% .**

Note that the same is subject to the approval of Securities and Commodities Authority, as we have approached earlier SCA in this respect. Therefore, we will provide you with another disclosure after obtaining SCA approval to add new item to the agenda of the Extraordinary general meeting of Union Properties PJSC.

علماً بأن الطلب خاضع لموافقة هيئة الأوراق المالية والسلع، حيث قمنا مسبقاً بمخاطبتهم في هذا الخصوص وعليه سيتم تزويد السوق بإفصاح آخر بعد الحصول على كتاب الهيئة بالموافقة على طلب إضافة البند لجدول أعمال اجتماع الجمعية العمومية غير العادية.

Best regards ,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

Ahmad Al Mmarri

General Manger



أحمد المري
المدير العام